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ANONYMIZOVANÝ  Zápis z jednání kontrolního výboru č. 13 ze dne 9.12. 

2020 

Místo zasedání: penzion U Grmelů – on-line formou přes WhatsApp 

Přítomni dle prezenční listiny: Antonín Grmela, Pavel Schweidler,  

Přítomni on-line: Stanislav Musil, Ondřej Ryšánek, Roman Trávníček 

Hosté: Lukáš Peška 

Omluven:  -  

Jednání vedl Antonín Grmela. Kontrolní výbor byl usnášení schopný. 

 

Splněná ustanovení 

Usnesení č. 605/20 R 42 – realizováno? Zakoupení svítilen pro hasiče. 

Splněno 

 

Usnesení č. 623/20 R 43 - „Změna užívání objektu MŠ na knihovnu a ZUŠ, Pustiměř – 

uzavřena smlouva s Regionální rozvojovou agenturou?  

 

Ano, do 21.12. se bude žádat o dotaci. Doporučujeme prověřit seznam příloh, které je 

pro podání žádosti třeba dodat. 

 

usneseni 179/20 Z13 

Spojovací cesta na Radslavice -  smlouva uzavřena? 

 Zkompletováno, bude se předávat na katastr. 

 

 Ustanovení v realizaci 
 

 Při pořádání větších akcí v HZ je problém s elektroinstalací. Bylo dohodnuto, že dojde k 

posílení jističe. V současné chvíli je zde 25A, posílení by mělo být provedeno na 40 A.    

 Vůči společnosti E.ON by měla být provedena jednorázová platba 500 Kč/A tzn. 7.500 Kč, 

bude k tomu uzavřena smlouva.  

Následně bude provedena úprava a výměna jističe v hasičce plus revizní zpráva.    

  

Usnesení č.  563/20 R 36    

Rada obce Pustiměř    u k l á d á   místostarostovi uzavřít smlouvu se společností E.ON o 

připojení hlavního jističe v hasičské zbrojnici na novou hodnotu. 

 Jistič nainstalován, čeká se na dokončení u E.ON. 
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 Vlhkost v budově MŠ  Vzhledem k trvajícím problémům s vlhkostí bylo dohodnuto 

následující:  

 Dojde k obnažení dvou zasakovacích krechtů a osazení revizními šachtami tak, aby bylo 

možno sledovat, zda a jak je zde voda zasakována.  

 Dojde k opravě interiéru – okopání postižených míst, omítnutí sanační omítkou a vymalování. 

Studna – bude pozorována hladina o Bude vypracován HG posudek  

Výše uvedené práce budou konzultovány společností Vašstav a dne 06. 08. 2020 

bude sděleno stanovisko. Práce budou provedeny v srpnu, popřípadě tak, aby 

neomezili provoz MŠ.   

 

- krechty obnaženy nebyly a HG posudek vypracován taky nebyl. Neprošlo to přes 

Vašstav a my jsme se  pro to nerozhodli. Byl návrh, že se to udělá, Vašstav po konzultaci 

s majitelem od toho pak ustoupil – vysvětluji si to tak, že jsou to monitoriongové práce, 

které nemají přímý vliv na vlhkost a nechtějí do toho investovat. Byl udělán pokus 

vyvrtání sondy (pro hg posudek), ale ten se nezdařil. Neví, jak v daném místě sondu 

nakopat. 

  

R42 

Dětské prvky na hřiště ve sportovním areálu a do dolní školky s dotací 100%. Do sportovního 

areálu by měl být doplněn také malý lezecký balvan, dále šplhací sestava, posilovací 

stroje. Instalace prvků má být hotova do konce září.  

– to hotovo není, bude se to realizovat příští rok. Jde  o to, že to podléhá dotačnímu 

programu, takže se to časově natahuje. Tuším, že by to mělo být do května. 

Ostatní do září. V dolní školce je to složitější, bude se to muset zkoordinovat 

s ostatními pracemi. Je otázkou, zda se nám to podaří příští rok otevřít, i když to 

bude hotové. 

 

Radary mají výpadky ve funkčnosti, budeme řešit, zda solární panely dostatečně dobíjejí. 

 

Kompostéry – čeká se na realizaci dotačního programu v roce 2021. 

 

Profinancovanost obecních financí - k 30.10.2020 byla pouze 29%. Řešíme, zda je možné 

realizovat projekty rychleji. 

 

 

ad 3)   Nesplněná ustanovení 

 - 
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ad 4)   Různé – projednali jsme stav následujících bodů: 

„Projektant Ing. Miroslav Rozehnal zhotovil v r. 2018 studii na úpravu zpevněných ploch 

na místním hřbitově. Studie je potřeba předělat do projektové dokumentace pro provedení 

stavby. Cena za zhotovení PD je 59.290,-Kč. 

Usnesení č. 639/20 R 44 

Rada obce Pustiměř s ch v a l u j e zhotovení PD na akci „Oprava zpevněných ploch – hřbitov 

Pustiměř“ Ing. Miroslavem Rozehnalem, Pustiměšřské Prusy 1, Pustiměř, IČ: 72334703. 

Částka je vykazována jako dar, dotace nebo součást investiční akce – projektu do cizího 

majetku? 

Hlasovali jsme o následujícím návrhu ustanovení, které ale nebylo přijato.  

„Kontrolní výbor shledává usnesení rady obce č. 639/20 R 44 jako nezákonné a doporučuje 

jeho zrušení procesem autoremedury rady obce.“ 

Hlasování: 1pro, 2 proti, 2 se zdrželi. 

 

„kontrolní výbor doporučuje zastupitelstvu zabývat se tím, zda by před zahájením investic do 

majetku třetí osoby (včetně projektové dokumentace) neměly být dořešeny majetkoprávní 

vztahy s vlastníkem této lokality, kontrolní výbor doporučuje konzultovat postup obce v této 

věci s právníkem.“ 

Hlasování: pro 3x, (jmenovitě, Musil, Ryšánek, Trávníček)  2x zdržel se 

Zjevnou nezákonnost postupu rady jsme na výboru neshledali. 

 

 

Příští schůzky kontrolního výboru proběhnou vždy v pondělí v týdnu před ZO  

v 17h na OÚ.  

Schůze začala a skončila: 18.00 a 20:00. 

Zápis: Antonín Grmela 

Přečetl a s obsahem souhlasí:   …………………………………………………… 

           předseda /člen výboru pověřený řízením/  

Upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů  

podle Nařízení Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 ze dne 27. 4. 2016 o ochraně fyzických  

osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a volném pohybu těchto údajů a o zrušení  

směrnice 95/46/ES (nařízení GDPR). 

 

 


